
 

Schriftelijke vragen 
Onderwerp: houtrook 

Ook in Zwolle zijn er nogal wat mensen die last hebben van houtrook. Landelijk spant het 
Longfonds zich voor die mensen in. De centrale overheid heeft gesuggereerd dat lokale 
overheden hierin ook een rol dienen te spelen. Onduidelijk is wat een gemeente aan lokaal 
beleid zou kunnen voeren ter bestrijding van de gevolgen van houtrook. Vandaar de vragen 
van de PvdA-fractie aan het college van B & W in Zwolle. 

 

1. Is het juist dat er tussen de VNG en het ministerie van Economische zaken 
spoedoverleg gaande is over het gemeentelijk beleid ten aanzien van houtrook? 

2. Is de gemeente Zwolle betrokken bij dat overleg? 
3. Welke maatregelen neemt de Gemeente Zwolle thans reeds om de schade door 

houtrook te beperken? 
4. Wanneer is nadere informatie te verwachten over een meer gedetailleerd beleid ten 

aanzien van houtrook? 
5. Is het College bereid zo snel mogelijk actie te ondernemen als duidelijk wanneer en 

welke effectieve maatregelen te nemen zijn? 
 


